
Bestyrelsesmøde 22/9 2008  

Alle til stede samt suppleanten. 

Formanden oplyste, at der kommer nye priser på Internet, hvor vi så får samme priser som Ishøj. 

Der vil komme mulighed for IPTV fra A+. Der er ikke analogt TV, så det skal modtages ved siden af det 

normale signal. A+ tager pt. 1.500,‐ for installation, der skal foretages af en tekniker, samt 1.500,‐ pr. boks. 

Der skal bruges én boks pr TV. Det skulle allerede være muligt nu at se IPTV. Aftalen løber indtil næste 

generalforsamling. 

Sekretærens bemærkning: Der er efterfølgende kommet mulighed for at låne yderligere to bokse, så 

systemet kan afprøves flere stedet i foreningen. Sekretær og næstformand har meldt sig  

Sekretæren oplyste om Boxdanmark/Dansk Bredbånds seminar i Slagelse. Det ser ud til, at de har den 

løsning vi ledt efter, hvor lauget selv kan bestemme indholdet i sine pakker – uden først at skulle købe en 

tvangspakke. De har desuden adgang til Viasat´s kanaler. Formanden fremlagde sidste års regnskab fra 

Dansk Bredbånd, der viste et stort underskud, og derfor havde betænkelighed ved firmaets styrke. Efter en 

længere debat var der enighed om, at sekretæren skaffer et møde med Boxdanmark/Dansk Bredbånd og 

formanden skaffer et møde med Yousee.  

Der er efterhånden ved at være så mange anmodninger til bestyrelsen om hjælp om almindelige computer‐  

og TV‐problemer  at det blev besluttet at der skulle opkræves et gebyr på kr. 150,‐ for hjemmebesøg. 

Kassereren undersøger muligheden for gebyret, herunder momsregler. 

 

Bjarne Mejer 

Sekretær 

 


